
Tillæg til dagsorden. 

 

Inge har henvendt sig til Sogneforeningen om vi i fællesskab kan lægge kræfter og lokaler til et Byrådsmøde 

som også indbefatter et dialogmøde.  

Det skal vi lige drøfte. 


